
Protokół nr XXX/2022 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej dnia 13 stycznia 2022r. w Urzędzie Gminy w Skrwilnie. 

 

Sesję Rady Gminy otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Marlena Sztyburska. Przywitała 

wszystkie zgromadzone osoby. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że w sesji Rady Gminy 

uczestniczy 15 radnych, wobec tego rada może podejmować prawomocne uchwały. Załączone 

do protokołu listy obecności przedstawiają obecność radnych oraz zaproszonych gości. 

Następnie Rada w głosowaniu imiennym, w obecności 15 radnych, jednogłośnie przyjęła 

protokół z poprzedniej sesji 

Radni nie wnieśli uwag do otrzymanego porządku obrad, który przedstawia się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 

b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu na 2022r. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rypińskiemu. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych straży pożarnych za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 

szkoleniach pożarniczych, ćwiczeniach pożarniczych organizowanych przez Państwową Straż 

Pożarną lub gminę. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla sołtysów. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla radnych. 

8. Sprawozdanie wójta z okresu między sesjami. 

9. Wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2.  Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. Przewodnicząca odczytała uchwałę. Uchwała 

Nr XXX/194/22 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu na 2022r. została podjęta jednogłośnie, 

w obecności 15 radnych, głosowaniem imiennym. Imienny wykaz głosowania oraz uchwała stanowią 

załączniki do protokołu. 

Ad. 3.  Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. Przewodnicząca odczytała uchwałę. Uchwała 

Nr XXX/195/22 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rypińskiemu została podjęta 

w obecności 15 radnych, 14 głosami za, 1 wstrzymującym się, głosowaniem imiennym. Imienny wykaz 

głosowania oraz uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. 4.  Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały. Przewodnicząca odczytała uchwałę. Uchwała 

Nr XXX/196/22 w sprawie uchylenia uchwały została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 radnych, 

głosowaniem imiennym. Imienny wykaz głosowania oraz uchwała stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. 5. Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały. Przewodnicząca odczytała uchwałę. Uchwała 

Nr XXX/197/22 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych 

straży pożarnych za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach 

pożarniczych, ćwiczeniach pożarniczych organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub gminę 

została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 radnych, głosowaniem imiennym. Imienny wykaz 

głosowania oraz uchwała stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. 6.  Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały oraz odczytała uchwałę. Radny 

Jerzy Różański złożył wniosek o podwyższenie diet dla sołtysów do kwoty 150 zł. Wszyscy radni 

zgodzili się na zaproponowaną kwotę. Uchwała Nr XXX/198/22 w sprawie ustalenia diet dla sołtysów 

została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 radnych, głosowaniem imiennym. Imienny wykaz 

głosowania oraz uchwała stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. 7. Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały oraz odczytała uchwałę. Uchwała 

Nr XXX/199/22 w sprawie ustalenia diet dla radnych została podjęta, w obecności 15 radnych, 



13 głosami za, 1 głosem przeciw, 1 głosem wstrzymującym się, głosowaniem imiennym. Imienny 

wykaz głosowania oraz uchwała stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. 8. Wójt Gminy Skrwilno Dariusz Kolczyński przedstawił sprawozdanie z okresu między sesjami. 

Została rozpoczęta ocena stanu technicznego budynku po Szkole Podstawowej w Przywitowie, 

w związku z planami adaptacji budynku na Gminny Dom Pomocy Społecznej. Została podpisana 

umowa na przebudowę ul. Targowej w miejscowości Skrwilno. Planowane jest dofinasowanie dla 

mieszkańców gminy do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. Pracownicy Urzędu Gminy 

przeprowadzili działania na drodze powiatowej (ul. Rypińskiej), w związku z utrudnieniami w ruchu. 

Planowane jest złożenia wniosków o dofinansowanie dla kilku inwestycji. Radny Piotr Tatkowski zadał 

pytanie dotyczące drogi w Przywitowie. Radny Kazimierz Błaszczak zapytał o działania związane 

z działką ewidencyjną w miejscowości Wólka. Radny Stanisław Gorczewski zapytał o drogę 

w miejscowości Kotowy. W związku z przebudową ul. Targowej radny Jerzy Różański zaproponował 

wykorzystanie zdemontowanej kostki w miejscowości Ruda. Radny Jacek Tyburski zaproponował 

zaproszenie Starosty Powiatu Rypińskiego na najbliższą sesję. 

Ad. 9. Podczas obrad nie zostały złożone wnioski i zapytania. 

Ad. 10. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła 

XXX sesję. 
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